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§ 11 
Kompletterande brand- och konstruktionsåtgärder i 
Farsta ishall, Farsta 2:1. Genomförandebeslut  
FSK 2023/378 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till genomförande av 
projekt Kompletterande brand- och konstruktionsåtgärder i 
Farsta ishall, Farsta 2:1, till en investeringsutgift redovisad i 
tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Frank Hojem (C) föreslår (se beslutet). 
  
2) Said Abdu (L) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 
  

1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att i samband med upprustningen av ishallen gå vidare med 

att faktiskt installera solcellspaneler. 
3. Att därutöver anföra följande: 

  
För att nå sina mål i klimatomställningen är det nödvändigt 
att andelen lokalproducerad grön el ökar, därför bör varje 
investering, upprustning och ombyggnation som görs på 
fastighetsnämndens fastigheter även bidra till att vi ökar 
andelen grön lokalproducerad el. 
  
Att stadens idrotts- och fritidsanläggningar ska hålla hög 
säkerhet går inte att understryka tillräckligt mycket. Med det 
sagt är det djupt problematiskt att flera av ishallarna i söderort 
håller stängt för upprustning och därför måste förvaltningen 
se över hur staden kan tillgodose både föreningar och 
idrottande stockholmare alternativ i söderort. 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds 
av ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Frank Hojem (C) 
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Reservation 
Said Abdu (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/378-5 (Signerad) Kompletterande brand- och 
konstruktionsåtgärder i Farsta ishall, Farsta 2:1. 
Genomförandebeslut 

 FSK 2023/378-6 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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